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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 9/2017      § 125 -143 
 

Tid: Tisdagen den 21 november 2017  kl. 17.30 – 18:11 

Plats: Stockholms stadshus, Drätseln 

 

Justerat : 2017-11-28 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S)      Kom § 2 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Zekiye Güler Thompson (S)  Tjänstgörande ersättare §1. Närvarande tom § 131 

Ingela Edlund (S)   

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Olof Peterson (M)     Tjänstgörande ersättare 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin 

enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare, Marie Norrberg registrator, Lennart Öström 

administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder  
Sophia Granswed (M) 

Johan Kovaniemi (S) 

Bwar Mert (V) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 
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§ 134 

Fotbollsplaner i innerstaden 
Dnr 02.06.01.06/928/2017 

 

BESLUT 

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till  

förvaltningens tjänsteutlåtande.  
 

Ärendet 

 
En gemensam skrivelse har inkommit till idrottsnämnden från Bo Sundin m.fl. (M), Daniele 

Fava (L) samt Mikael Valier (KD) med en uppmaning att idrottsförvaltningen ska göra en 

revision och inventering av tillgången till fotbollsplaner i innerstaden. Skrivelsen berör även 

frågor om utveckling av skolgårdar för idrottsändamål.  

 

Idrottsförvaltningen bekräftar  att  tillgången  på  fotbollsplaner  i innerstaden är låg, särskilt 

på Norrmalm. Idrottsförvaltningen redovisar även tillgången på fotbollsplaner i innerstaden 

samt de utvecklingsplaner som finns för de fyra stadsdelsområdena i innerstaden avseende 

fotbollsplaner och utveckling av skolgårdar för idrottsändamål. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) 

lämnar särskilt uttalande enligt följande:  

 

Tillgången till fotbollsplaner på Norrmalm är låg. Det saknas helt 11-spelsplaner. Sedan ett 

och ett halvt år har föreningen KFUM drivit projektet att få bygga och driva en större 

multianläggning med flertalet idrottshallar samt  fotbollsplan på taket på tomten intill Wenner-

Gren Center. Staden behöver  markanvisa och planlägga för idrottsändamål i på Norrmalm då 

det är brist på bollplaner och idrottshallar. KFUM:s förslag är mycket intressant, det kan 

också gälla någon annan extern aktör, men den socialdemokratiskt ledda majoriteten 
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behandlar detta styvmoderligt. Vårt mål är att ingen idrottsintresserad ungdom i staden ska 

känna sig förfördelad och avskärmad från förutsättningar att utöva sin sport.  Det är uppenbart 

att det behöver göras med arbetet att säkra idrottsytor på Norrmalm och frågan blir då varför 

den socialdemokratiskt ledda majoriteten försenar och motarbetar KFUM:s planer på 

Norrmalm vilken inkluderar just en fotbollsplan. 

 

 

I Tjänsten   Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

 

 


